
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-1060/1 
Podgorica, 07.10.2021. godine 

Z A P I S N I K  

sa 280. sjednice Savjeta, održane 7. oktobra 2021. godine

Dvjesta osamdeseta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (SAEM) je počela u 8.30
sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković,
2. Rajko Todorović,
3. Edin Koljenović i
4. Prof. dr Andrijana Nikolić.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Goran Vuković -  direktor Agencije, 
Jadranka Vojvodić i Sunaca Bakić - pomoćnice direktora, Elvira Ceković - rukovoditelj ka službe za 
odnose sa javnošću i opšte poslove i Ranka Novaković - sekretarka SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 279. sjednice;

2. Zahtjev REM-a;

3. Zahtjev za saglasnost za značajnu promjenu programske strukture "Ast" d.o.o. i

4. Razno.

• Tačka 1: Zapisnik sa 279. sjednice 
Zaključak:

Sa izmjenama je usvojen zapisnik sa 279. sjednice.

• Tačka 2: Zahtjev REM-a
Predsjednik Branko Bošković je obavijestio članove o održanom sastanku sa predsjednicom 

Savjeta Regulatornog tijela za elektronske medije Srbije Oliverom Zekić i Milanom Todorovićem, 
generalnim sekretarom. Prenio je članovima zahtjev REM-a za odlaganje donošenja odluke u postupku 
za utvrđivanje odgovornosti emitera ,,TV HAPPY", "TV Pink M", ,,TV Pink" i ,,TV Pink Plus", zbog 
činjenice da je REM-u za analizu i izjašnjenje o spornim sadržajima potreban dodatni rok. Zahtjev je i u 
pismenoj formi, po dogovoru, dostavljen AEM (akt zaveden pod brojem 01-981/1 od 4.10.2021.g.).
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Rajko Todorović smatra da je njihov dopis samo odlaganje neizbježnog i ne treba udovoljiti 
zahtjevu. SAEM je jednom ograničio emitovanje određenih emisija i smatra da sporni emiteri nisu ništa 
uradili da bi bilo bolje, naprotiv, u nekim situacijama je bilo i gore. Kazao je da emiteri ni jednim 
gestom nisu pokazali da žele suštinski da se promijene.

Edin Koljenović smatra da je dolazak REM-a na sastanak u Podgorici čin dobre volje. 
Razumijevajući proceduru Konvencije o prekograničnoj televiziji i korake koje ona predviđa sve treba 
uraditi da se ne dođe do najdrastičnije mjere tj. ograničenje emitovanja određenog programa. Smatra 
da zahtjevu za odlaganjem odluke treba izaći u susret i predlaže da se sačeka nedelju dana. SAEM će 
svakako evidentirati da li će REM reagovati i da li će emiter nastaviti isto ponašanje i reagovati u skladu 
sa Konvencijom o prekograničnoj televiziji i Direktivom o AVM uslugama.

Prof.dr Andrijana Nikolić naglašava da se neće ništa promijeniti i nije za to da se daje dodatni 
rok REM-u. Naglasila je da vrijeđanje po nacionalnoj osnovi nikada ne treba dozvoliti.

Dr Branko Bošković je kazao da treba izaći u susret regulatnom tijelu iz Srbije i sačekati sedam 
do deset dana, a AEM tj. Sektor za monitoring će utvrditi da li su emiteri u svojim programskim 
sadržajima nastavili sa kršenjem standarda propisanih Konvencijom i Direktivom. Naglasio je da je 
važno da se pozitivno odgovori REM-u zato što je to iskorak ka daljoj saradnji i pokazivanje da SAEM 
vrednuje dobru praksu i međusobno razumijevanje, a što je u ovom slučaju zasnovano na usmenom 
dogovoru između predstavnika REM-a i AEM-a.

Poslije diskusije predsjednik je stavio na glasanje zahtjev REM-a za dodatni rok za odgovor. 
Prof.dr Andrijana Nikolić i Rajko Todorović su glasali PROTIV, a Edin Koljenović i dr Branko Bošković su 
glasali ZA.

Zaključci:
SAEM nije usvojio zahtjev REM-a. SAEM će na sljedećoj sjednici razmatrati da li je od strane 

emitera nastavljeno kršenje Konvencije o prekograničnoj televiziji i Direktive o AVM uslugama.

• Tačka 3: Zahtjev za saglasnost za značajnu promjenu programske strukture "Ast" d.o.o.
Privredno društvo ,,AST' d.o.o. iz Podgorice je imalac Odobrenja za emitovanje opšteg 

televizijskog programa ,,TV Prva" br. O-TV-K-15. Emiter je 27.09.2021. godine dostavio zahtjev za 
dobijanje saglasnosti SAEM-a za značajnu promjenu strukture televizijskog programa (akt zaveden kod 
AEM pod br. 02-1026 od 27.09.2021. godine). S obzirom na to da je određene podatke bilo potrebno 
dopuniti AEM je 28. septembra 2021.g. emiteru uputila obavještenje o nepotpunosti zahtjeva (akt 
zaveden kod AEM pod br. 02-1026/1 od 28.09.2021. godine). Emiter je 1. oktobra 2021.g. dostavio 
dopunu dokumentacije (akt zaveden kod AEM pod br. 02-1026/2 od 01.10.2021.g.). Određeni podaci iz 
dostavljene dopune dokumentacije nijesu biii usaglašeni, pa je emiter je 5. oktobra 2021.g. dostavio 
novu dopunu zahtjeva sa finalnim i usaglašenim podacima (akt zaveden kod AEM pod br. 02-1026/3 od
05.10.2021.g.).

SAEM je razmotrio dostavljeni zahtjev. Na osnovu podnesenog zahtjeva i podataka iz važećeg 
odobrenja, zaključuje se da su uporedni podaci važeće i planirane programske strukture sljedeći:

Emiter Opis
Struktura programskih sadržaja po vrsti sadržaja (% - sedmično)

Informativni Zabavni Sportski Dječji Kulturno - 
umjetnički

Dok.-
obrazovni

Privredno 
društvo ,,AST' 
d.o.o. - ,,TV 

Prva"

Odobrenje (decembar 
2018.) 15,18 34,62 0,60 1,49 27,28 3,13

Zahtjev za značajnu 
promjenu strukture 
programa

10,34 26,88 1,09 1,79 45,54 1,19

Promjena -4,84 -7,74 0,49 0,30 18,26 -1,94

Iz navedenog se zaključuje da će se značajna promjena odnositi na: 
manje učešće informativnog programa za 4,84%, 
manje učešće zabavnog programa za 7,74%,

- veće učešće sportskog programa za 0,49%, 
veće učešće dječijeg programa za 0,30%, 
veće učešće kulturno-umjetničkog programa za 18,26% i 
manje učešće dokumentarno-obrazovnog programa za 1,94%.
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SAEM je zaključio da u području koje se pokriva televizijskim programom emitera neće doći do 
nedostatka određene vrste programskih sadržaja za koje je emiter dobio odobrenje za emitovanje i 
odlučio da izda saglasnost za planiranu značajnu promjenu strukture televizijskog programa.

Zaključci:
Jednoglasno se donosi rješenje kojim se privrednom društvu ,,AST d.o.o. iz Podgorice, imaocu 

Odobrenja za emitovanje O-TV-K-15 od 21.07.2011. godine, daje saglasnost za značajnu promjenu 
strukture televizijskog programa ,/TV Prva", u odnosu na programsku strukturu koja se nalazi u Aneksu 
2 Odobrenja za emitovanje i za koju je SAEM dao saglasnost (Rješenje br. 01-1769/5 od 05.12.2018. 
godine).

Promijenjena struktura televizijskog programa „TV Prva" je sljedeća:

Emiter -  
Naziv medija

Struktura programskih sadržaja po vrsti sadržaja (% - sedmično)

Informativni Zabavni Sportski Dječiji Kulturno - 
umjetnički

Dokumentarno - 
obrazovni

Privredno društvo 
„AST  d.o.o. - ,,TV 

Prva"
10,34 26,88 1,09 1,79 45,54 1,19

Rješenje će biti objavljeno na veb-sajt AEM,

® Tačka 4: Razno
SAEM nije imao konkretnih tema po ovoj tački dnevnog reda.

Sa sjednice će biti poslato saopštenje za javnost. 
Sjednica je završena u 9.45 sati.

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik
za elektronske medije 

nko Bošković
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